
Fremmødte: Johnny, Svend, Sonja, Ingvard, Maria, Tanya, Ole, og Inge Wurtz. Line er fraværende fra 

mødet, 1. Supliant Ole Hansen træder ind med stemmeret. 

1. Nyt fra beboerne 

- Madholdet har spurgt om der kan blive malet i byens hus, der ønskes om andre farver end 

de eksisterende. Johnny snakker med Malene fra PTF 

- Trapper på brandvejen op mod revlings kvarter, tages op til markvandring  

 

2. Ansøgninger  

Billard søger om diverse pengehjælp til klubben, ang. Indkøb af nye køer, kaffe, og klapstole. 

Vedtaget med 5 stemmer. 

 

3. Brev til Herning Kommune.   

Bestyrelsen henvender sig til Herning Kommune ang. Belysning via Lyngens kvarter, Hovedvejen, da 

belysningen er dårlig i vintermånederne ved busstoppestederne. Henvendelsen er også omkring 

vendepladsen ved Engens kvarter, Lastbiler anvender stedet i øjeblikket men Bestyrelsen vil gerne at 

de 3 haver ved have området (røde Kors ) bliver lavet om til Lastbil holdeplads. 

 

4. Inge Würtz  

- Nøgle brik  

- Ovenlys 

Rengøring  

Fiskeklubben har nøglebrikker til festlokalet, byens hus. De skal benytte byens hus toiletter og ikke 

festlokalets toiletter. Nøglebrikkerne bliver slået fra til Festlokalets dør. Svend Hansen henvender sig 

til fiskeklubben. 

Ovenlysvinduerne er utætte og virker ikke. Inge Wurtz henvender sig til Viceværterne. 

Ejendomsfunktionærerne. 

Rengøring er et stort problem i Byens Hus, toiletpapir og tømning af affald er en mangel. Inge Wurtz 

henvender sig til Viceværterne. 

Inge Wurtz har snakket med Malene ang. Reklamer til diverse Banko, Billard, Have, træværksted, 

cykelværkstedet, fotoklubben, fiskeklubben og seniorklubbens kalender. Beboerne er i tvivl om hvor 

og hvornår de er åben. Inge Wurtz henvender sig til DSG- Martin. 

Parkering under lyngens kvarter, beboer bruger to pladser til en bil. Skal parkeringsvagten med ind 

over det?? ,. Og hvad siger kontrakten omkring kontrollering af p-pladser i og udenfor p-kælderen. 

Inge Wurtz undersøger det. 

Udkast ang. Regler og retningslinjer i bestyrelsen. Skal revurderes 1 gang om året og underskrives af 

alle i bestyrelsen. 

Inge Wurtz kalder bestyrelsen ind til kig på omkring køkkenlåger og diverse. i løbet af December.  

Inge Wurtz undersøger ang. Bommer i >Engens kvarter. 

Næste sidde, lytte/snakke med beboerne er: Ole, Tanya og Inge. D 13/12-2021 kl 18 – 19. 



Bestyrelsesmøde derefter. D 13/12-21. Kl 19 

 

5. Fest for afd. Bestyrelsen + påhæng  

Festudvalget finder en dato i Januar. Måske ( 15-1-2021 ). 

6. Evt.  


